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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

     

 
Številka: 01300-32/2017-8 
Datum: 16.3.2017 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
 
 
19. seje sveta mestne četrti, ki je bila v sredo, 15. marca 2017 ob 18. uri v sejni sobi na 
sedežu mestne četrti. 
 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA: 
Oton Štrucl, Žana Tischler, Silvo Mikl, Majda Dušej, Vera Vilčnik, Alojz Roj, Ivan Gregurič, 
Jadranka Grgić, Silvester Gregorič 

OSTALI PRISOTNI:  

Diana SLEKOVEC – Referentka 

 
 
UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Polonca Černenšek, Klemen Peran 
 
NEUPRAVIČENO ODSOTNI: 
Iztok Levstek  
 

 
 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 18. redne seje sveta 
4. Glasilo MČ 
5. Občni zbor DU Brezje-Dogoše-Zrkovci 
6. Vzdrževanje okolice 
7. Priprava na materinski dan 
8. Vprašanja in pobude 
9. Razno 

 
 
 

  
  
  
   

  
D N E V N I  R E D:  
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1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
 
Predsednik sveta, Oton Štrucl je pozdravil prisotne.  Ugotovil je, da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 9 članic in  članov  sveta MČ od izvoljenih 
13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za legitimno 
nadaljevanje seje.   
 
 
 

2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom. Pripomb k predlaganem dnevnem redu 
ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednika sveta glasovali in soglasno z 9 glasovi ZA 
sprejeli 
 
1. SKLEP: 
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejema dnevni red 19. redne seje sveta 
mestne četrti: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 18. redne seje sveta 
4. Glasilo MČ 
5. Občni zbor DU Brezje-Dogoše-Zrkovci 
6. Vzdrževanje okolice MČ 
7. Priprava na materinski dan 
8. Vprašanja in pobude 
9. Razno 
 
 
 
 

3. 
Obravnava in potrditev zapisnika 18. redne seje sveta mestne četrti 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi.  Pripomb na zapisnik ni bilo, zato so na  
predlog predsednika prisotni glasovali o potrditvi zapisnika in soglasno z 9 glasovi ZA 
sprejeli: 
 
  
2. SKLEP:   
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik 18. redne seje, z dne 14. 
februarja 2017 
 
 
 

4. 
Glasilo MČ 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl, ki je povedal, da bi v letošnjem letu izdali glasilo MČ v katerem bi 
predstavili  delovanje mestne četrti. Glasilo bi izdali pred praznikom MČ, ki je v mesecu 
juniju. Predlagal je člane Uredniškega odbora: 
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 Vera Vilčnik  
 Žana Tischler 
 Klemen Peran  
 Jadranka Grgić 
 Majda Dušej 
 Polonca Černenšek 
 Melita Forstnerič Hajnšek, zunanja članica 

 
Nato je odprl razpravo.. V razpravi so sodelovali vsi člani sveta. Strinjali so se, da člani 
Uredniškega odbora pripravijo koncept glasila v katerega bi vključili dogodke , ki so se že 
odvijali. Prav tako bi v glasilo vključili društva, ki delujejo na območju mestne četrti, posebej 
bi izpostavili 90. obletnico PGD Dogoše in 40. obletnico NK Dogoše. 
Koncept glasila bi bil končan v sredini maja, potrebno pa je tudi povabiti donatorje, ker 
mestna četrt nima dovolj sredstev za izdajo. 
Alojz Roj je izpostavil, da bi bila izdaja glasila dobrodošla, ker so krajani premalo seznanjeni 
z delom mestne četrti. Vsled tega je predlagal, da se zapisniki sej objavijo na oglasnih deski, 
Ivan Gregurič pa je dodal, da bi se zapisniki objavili tudi v Dogošah in Zrkovcih.  
Oton Štrucl je nato povedal, da se Melita Forstnerič Hajnšek strinja z delom v odboru, nato 
vpraša člane, ki so bili predlagani, če se strinjajo z imenovanjem. Vera Vilčnik, Jadranka 
Grgić, Žana Tischler in Majda Dušej se strinjajo z imenovanjem v Uredniški odbor, Klemen 
Peran, ki je bil odsoten, pa je podal pisno privolitev. Oton Štrucl je dodal, da se naj Uredniški 
odbor sestane čimprej. Vera Vilčnik, kot predsednica je  nato povedala, da bi se odbor sestal 
na sestanku 30. marca 2017 ob 17.00. Člani se s tem strinjajo. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
3. SKLEP:  
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci imenuje člane Uredniškega odbora za izdajo 
glasila MČ v sestavi: 

 Vera Vilčnik, predsednica 
 Žana Tischler 
 Klemen Peran 
 Jadranka Grgić 
 Majda Dušej 
 Polonca Černenšek 
 Melita Forstnerič Hajnšek 

 
 
 

5. 
Občni zbor DU Brezje-Dogoše-Zrkovci 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl, ki je povedal, da je društvo upokojencev Brezje-Dogoše-Zrkovci na 
mestno četrt naslovilo prošnjo, da se jim odobri koriščenje konferenčne dvorane za Občni 
zbor DU, dne 31. marca 2017. V uvodu je povedal, da je dvorana namenjena za sestanke 
društev, predavanja in druge aktivnosti, ne pa za izvedbe občnih zborov. Mnenja je, da se jim 
izvedba občnega zbora za letos dovoli, vendar se jim da vedeti, da si za drugo leto poiščejo 
drug prostor. Alojz Roj, Majda Dušej, Ivan Gregurič, Silvester Gregorič, Silvo Mikl, Žana 
Tischler, Jadranka Grgić in Vera Vilčnik se strinjajo s predsednikom, vendar ob upoštevanju 
hišnega reda mestne četrti. Prav tako poudarijo, da je treba biti enak do vseh društev, ki 
delujejo  na območju mestne četrti. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 
glasovi ZA sprejeli: 
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4. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci odobri koriščenje konferenčne dvorane DU Brezje-
Dogoše-Zrkovci za izvedbo občnega zbora DU, dne 31. 3.2017 ob upoštevanju 8. 
odstavka 6. člena hišnega reda mestne četrti in 5. Člena Pogodbe o izvajanju 
programa dela mestne četrti za leto 2017. Ker moramo imeti za vsa društva, ki delujejo 
na naslovu Na trati 2 in v mestni četrti enaka pravila, vas prosimo, da si za naslednja 
leta DU Brezje-Dogoše-Zrkovci poišče drug prostor za izvedbo občnega zbora. 
  
 
 

6. 
Vzdrževanje okolice MČ 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki je povedal, je potrebno redno vzdrževanje okolice mestne četrti. Ker so v letih 
2015 in 2016 urejali okolico člani Odbora za komunalne zadeve Zrkovci s pomočjo krajanov 
Brezja, za letošnje leto predlaga, da opravijo košnjo in čiščenje okolice člani Odbora za 
komunalne zadeve Dogoše.  
Nato odpre razpravo. Prvi se je priglasil besedi Ivan Gregurič, ki se je  strinjal in vprašal, 
kolikokrat se mora kositi. Oton Štrucl je povedal, da se zadolži tajnica MČ, da obvesti člane 
odbora, kdaj je potrebna košnja. Posebej je poudaril, da se košnja opravi samo na zunanjem 
delu, za mestno četrtjo bodo za košnjo poskrbeli člani Čebelarskega društva Pobrežje-
Duplek, ker imajo v letošnjem letu namen postaviti učni čebelnjak. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
5. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci predlaga, da vodijo vzdrževanje okolice mestne četrti 
v letu 2017 člani Odbora za komunalne zadeve Dogoše 

 
 

 
7. 

 Priprava na materinski dan 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki je povedal, da so se že na prejšnji seji dogovorili o konceptu prireditve in 
zadolžili posamezne člane. Nato preda besedo tajnici Diani Slekovec, ki je povedala, da je 
stopila v stik z  gospo Ireno Cebe, ki je bila vesela povabila in bo nastopila na prireditvi. Prav 
tako je povedala, da bo mestna četrt kupila nageljne za mamice, ki bodo obiskale prireditev.  
Oton Štrucl je nato povedal, da bo gostilna Oto otroke pogostila z pizzami. Ivan Gregurič pa 
je povedal, da je za ozvočenje poskrbljeno. 
Predsednik je povedal, da se je oglasil pri družini gospe Vrecl, najstarejše občanke Brezja, ki 
pa so povedal, da se mama sedaj slabo počuti in bi bili veseli, če bi jo obiskali ob 100. 
obletnici, ki jo praznuje 24. junija 2017. Zato bomo obiskali in podarili šopek gospe Ratajc iz 
Dupleške ceste 41. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
6. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci potrdi dokončen program z gosti na prireditvi ob 
materinskem dnevu 
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8.  

Vprašanja in pobude 
 
 

Pod to točko  predsednik vpraša Ivana Greguriča, če je kaj novega s sestankom z g. Špenga 
glede Dogoš. Ivan Gregurič je povedal, da ni nič novega, se bo pozanimal pri g. Milanu 
Miklu. 
Alojz Roj je povedal glede stališč Odbora za komunalne zadeve Brezje, ki so jih sprejeli na 
prejšnji seji: 

 Jarčeva ulica – opozoril je stanovalce na pakiranje vozil. Od takrat problemov ni 

 Ul. Petra Podleska – preglednik Nigrada je zadevo pogledal in poslikal 

 Azbestne plošče – še niso odstranjene, Ministrstvo za okolje je obveščeno 

 Cesta k Dravi, mulda -  dopis poslan Uradu za komunalo, okolje in prostor. Odgovor 
Urada – zadeva bo realizirana ko bo dopuščalo vreme in denarna sredstva 

 Šentpetrska ulica hitrostne ovire – so v planu investicij za leto 2017 ( dve oviri) 
 

Predsednik je člane obvestil o javni obravnavi OPPN Na podrtem, ki je potekala na sedežu 
MČ. Krajani, ki so prišli na obravnavo so prvenstveno zahtevali odgovore zaradi plinovoda 
Na podrtem, kar pa ni bila tema pogovora. Pozitivna stvar je bil dogovor o sestanku z 
Nigradom glede kanalizacije Na podrtem v bližnji prihodnosti. 
Nato je Ivan Gregurič člane seznanil z dopisom krajana Muršec Darka v katerem prosi za 
obrazložitev zakaj MOM ni odpravila pomanjkljivosti v krožišču v  Dogošah, tako, kot so se 
zmenili na sestanku  leta 2010 med predstavniki MOM, krajanov in projektanta. Tajnica se 
zadolži, da pošlje dopis Uradu za komunalo, okolje in prostor in prosi za odgovor. 
Silvo Gregorič je vprašal, kako daleč so zadeve v Dogošah, na Dupleški cesti 313/e, pri 
Bračko Bojanu glede poplav. Zadevo je v letu 2016 prevzela ga. Valerija Lešnik, ki je bila 
kasneje premeščena na drugo delovno mesto. Zadolži se tajnica, da poizve, kdo je na Uradu 
za komunalo, okolje in prostor zadevo prevzel. 
Vera Vilčnik je povedala, da so krajani Dogoš, ki živijo v bližini čistilne naprave oproščeni 
plačila nekaterih dajatev, vendar so sedaj na položnicah Nigrada dobili račun za plačilo 
omrežnine. Zadolži se tajnica, da preveri, če so opravičeni plačevanja omrežnine zaradi 
sklepa, ki je bil sprejet na seji MS po izgradnji čistilne naprave. 
Alojz Roj je vprašal člane sveta, če bi lahko v mestni četrti razstavili pokale, ki jih ima ŠD 
Brezje. Člani  so predlog podprli, za vitrino pa  poskrbi ŠD Brezje, nato se določi prostor, kjer 
bo stala. 
 

 
9. 

Razno 
 

Pod to točko dnevnega reda je predsednik seznanil člane sveta z vlogami gostinskih lokalov 
za podaljšanje obratovalnega časa in predlaga, da se mnenje poda v paketu za vse lokale, 
ker ni bilo prijav za motenje. V primeru utemeljenih pritožb pa bi svet o izdaji pozitivnega 
mnenja ponovno odločal. Člane sveta je pozval k razpravi.  
Razprave ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 glasovi 
ZA sprejeli: 
 
 
7. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci podaja pozitivno mnenje k prejetim vlogam za 
podaljšanje obratovalnega časa gostinskih lokalov ob upoštevanju vseh norm in 
delovanja v skladu z Zakonom o javnem redu in miru. V primeru prejema utemeljenih 
pritožb bo Svet o izdaji pozitivnega mnenja ponovno odločal. 
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Predsednik je obvestil člane sveta o slabem stanju računalnika, ki ga uporablja tajnica za 
svoje delo, zato bi bilo potrebno kupiti novega. Člani sveta so se strinjali z nakupom novega 
računalnika. 
Pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno z 9 glasovi ZA 
sprejeli: 
 
 
8. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje nakup računalnika za nemoteno delo v mestni 
četrti 
 
 
K besedi se je priglasila Žana Tischler, ki je povedala, da je se je udeležila občnega zbora 
KORK Brezje-Dogoše-Zrkovci. Na zboru je bila lepo sprejeta. Povedala je, da so prisotni in 
predvsem vodstvo KORK izrazili razočaranje nad medsebojnimi odnosi v povezavi z MČ, 
izpostavili so lanskoletni praznik mestne četrti, saj na proslavi niso bili omenjeni, čeprav s 
svojim prostovoljstvom in trudom veliko prispevajo za kvalitetnejšo bivanje občanov v naši 
MČ. Ni jim vseeno, da njihovo delo ostaja neopazno. Namen vsega je izboljšanje 
medsebojnih odnosov in vzajemno sodelovanje, za kar se bomo oboji potrudili. 
 
Ker drugih pripomb ni bilo se je predsednik zahvalil članom sveta in sejo zaključil ob 20.uri. 
 
 
 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  
 

Oton ŠTRUCL 

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

 
 
Poslano:  

- članicam in članom sveta mestne četrti 
 

 
V vednost po elektronski pošti: 

- Sekretariat za splošne zadeve, Služba za MČ in KS 
 


